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Vá r p a l o t a  Város Önkormányzati 

Képvisel ő - t e s t ü l e t é n e k  

12/1992. (III.27.) számú 

r e n d e l e t e  

a VÁRPA L O T A  VÁROS D ÍSZPOLGÁRA cím megőrzéséről 

(alapításáról) és adományozásáról

( Rendelet a j eg yz ők ön yv h öz  mellékelve. )

4.) Várpalota Város Önkormányzati Képvi se lő - te st ül et én e k 
.43./1992. ( I I I . 2 1 . )  számú rendelete "VÁRPALOTA 
VAROSÉRT" ér de mé re m megőrzéséről (alapításáról) és a d o 
mányozásáról

Bizottsági vélemények:

C z i f r a  László:

A Jogi és Ügyrendi B i zo t ts ág  megtárg ya lt a  a r e n d e l e t - t e r v e 
zetet és a 3. oldalon a (11) bekezdésnél a bizottság a k i 
tüntetéssel 20.000 Ft pénzjutalmat javasol, amit aztán a 
k ép viselő-testület az inflációra való tekintettel esetleg 
évenként felülvizsgálna. Ezzel a 20.000 Ft-os pénzösszeggel 
a bizottság az egész rendelet-te rv ez et et  elfogadásra j a v a 
solja.

T ö r z s ö k  Károly:

A Közoktatási és Ku ltűrális Bizottság is 
anyagot, a mi összegszerű javaslatunk is 
a kiegészítéssel a bi z ottság egyhangúlag 
let-tervezetet elfogadásra.

P a p p Gyula:

Az Inotai Ré sz ö n k o r m á n y z a t  elfogadta a Kultűrális Bizottság 
javaslatát és a r en de le t- te r ve ze te t a kitüntetéssel járó
20.000 Ft-os p é n z j ut al om ma l elfogadásra javasolja.

me gtárgyalta az 
20.000 Ft. Ezzel 
javasolja a rende-

A n g y a l  Péterné:

A Pétfürdői R é s z ö n k o r m á n y z a t  nem tárgyalta az anyagot.
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Dr. S z i l á g y i  Tibor:

Már az előző rendelet-tervezetnél is m eg ké rdezhettem volna, 
hogy a rendelet-tervezetek címében miért szerepel a m e g ő r 
zéséről és az alapításáról szó is együttesen, mert vagy a l a 
pítunk, ha pedig már van, akkor megőrzéséről van szó.

Dr. C z e i d I i István:

S zeretném megemlíteni, hogy mind a Várpalota Város D í s z p o l 
gára cím, mind a Várpalota Városért érdemérem létező k i t ü n 
tetési forma, ezért célszerű ennek megőrzéséről is i n t é z k e d 
ni, tekintettel arra, hogy díszpolgári cím van három, és 
ezzel gyakorlatilag megerősíti a díszpolgári címet f o l y t a 
tólagosan a Tisztelt K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t , s minthogy a ta
n ác srendelet alapján adományozásra kerültek már érdemérmek, 
ehhez is a megőrzés az lényeges. Egyidejűleg azonban a l a p í 
tás is tulajdonképpen, bár a megőrzés azt önmagában k i f e j e 
zi. Meg kellett először alapítani, azért i l y en’furcsa a 
szövegezés. Alapítani kell kitüntetést ahhoz, hogy a d o m á 
nyozható legyen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Aki egyetért azzal a módosító indítvánnyal, hogy a k i t ü n t e 
téssel 20.000 Ft pénzj u ta lo m járjon, az kérem szavazzon.

A képviselő-testület 17 igen szavazattal, 3 tartózkodással 
elfogadta, hogy a Várpalota Városért' érdemérem k i t ü n t e t é s 
sel 20.000,- Ft pénzjutalom járjon.

Aki összességében a rendelet-tervezetet elfogadja, az kérem 
s z a v a z z o n .

A ké pviselő-testület 17 igen szavazat, 3 tartózkodás mellett 
a következő rendeletet alkotta:

Várpa l o t a  Város Önkormányzati 

K é p v i s e lő-testületének 

13/1992. (III.27.) számú 

r e n d e l e t e  

a "VÁRPALOTA VÁROSÉRT" érdemérem 

megőrzéséről (alapításáról) és adományozásáról

( R endelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve. )
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5.) Várpalota Város önkormányzati Ké pv is el ő -t e s t ü l e t é n e k
♦ 1H. ./1992. (III.27.) számú rendelete a b öl csődék és ó v o 
dák zárvatartásáról

Bizottsági vélemények:

C z i f r a László:

A Jogi és Ügyrendi Bizottság me gt á r g y a l t a  a r e n d e l e t - t e r v e 
zetet és egyhangúlag elfogadásra javasolja.

T ö r z s ö k  Károly:

A Közoktatási Bizottság a r e n d e l et - te rv ez et et  egyhangúlag 
elfogadásra javasolja.

T ó  t h n é dr. Bakonyi Csilla:

Az Egészségügyi és Szociális Bizo tt sá g 10 igen szavazattal,
1 ellenszavazattal, 1 tartózkodással a re nd el et -tervezetet 
elfogadásra javasolja.

P a p p Gyula:

Az Inotai R é sz ön kormányzat a r e n d e l e t -t e rv ez et et  e g y h a n g ú 
lag elfogadásra javasolja.

A n g y a l  Péterné:

A Péti R é sz ön kormányzat nem tárgyalta a r e n d e l e t - t e r v e z e t e t . 

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Aki a rendelet-t er ve ze t te l egyetért, k é re m szavazzon.

A k ép v is el ő-testület 18 igen szavazat, 2 tartózkodás m e l 
lett a következő rendeletet alkotta:

V árp a l o t a  Város Ö n k o r mányzati  

Ké p v i s e l ő - t e s t ü l e t é n e k  

14/1992. (III.27.) számú 

r e n d e l e t e  

a bölcs ő d é k  és ó v o d á k  z árvatartásáról

( R e nd el e t a jegyzőkönyvhöz mellékelve. )

10,05 h-kor Lukáts András megjött. (21 fő)
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6.) Várpalota Város önkormányzati Képviselő -t es t ül et én ek
1992. (III.27.) számú rendelete a Né pkonyhán t ö r t é 

nő étkeztetés rendiéről

Bizottsági vélemények:

C z i f r a László:

A Jogi és Ügyrendi Bizottság me gtárgyalta az anyagot és 
szükségesnek tartja ennek a rendeletnek az elfogadását, mert 
ez teremti meg az alapját annak, hogy a népkonyhái é t k e z t e 
tés ellenőrizhető legyen.

T ó t h n é D r . Bakonyi Csilla:

Az Egészségügyi Biz ot ts á g 10 igen szavazattal, 1 t ar tó z ko 
dással a rendele t- te rv ez e te t elfogadásra javasolja.

P a p p Gyula:

Az Inotai Ré sz ön k o r m á n y z a t  is megtárg ya lt a a r e n d e l e t - t e r 
vezetet és javaso Íja a 8. §-ban a 12 hónapot 6 hónapra m ó 
dosítani .

A n g y a l  Péterné:

A Péti R é s z ö n k o r m á n y z a t  nem tárgyalta a r e n d e l e t - t e r v e z e t e t .

L e n g y e l  Csaba:

Az 1. § első monda tá t a következőre javaslom módosítani: 
"A Né pk o n y h a  szolgáltatását mi nden rászoruló várpalotai ' 
kos igénybe v e h e t i’5, mert könnyen elképzelhető, hogy nem 
r e nd elkezik m i n d e n  rászoruló lakással.

L e s z  k ó v s z  k i  Tibor:

Aki Fapp Gyula módos í tó  javaslatával egyetért, az kére m  
s z a v a z z o n .

A k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t  18 igen szavazattal, 3 tartózkodással 
egyetértett azzal, h o gy  6 hónap eltelte után az étkezők s z o 
ciális k ör ü l m é n y e i t  felül kell vizsgálni, a iogosultságot 
úira meg kell állapítani.
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Aki Lengyel Csaba módosító javaslatával egyetért, az kérem 
s z a v a z z o n .

A képviselő-testület 20 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal 
az 1. § első mo ndatát a következőre módosította: 
ftA Népkonyha szolgáltatását minden rászoruló várpalotai l a 
kos igénybe veheti. "

Aki összességében, az előbb elfogadott m ód osításokkal a 
rendelet-tervezetet elfogadja, az kérem szavazzon.

A Ké pviselő-testület 19 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 
tartózkodás mellett a következő rendeletet alkotta:

Vá r p a l o t a  Város Önkormányzati 

K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t é n e k  

15/1992. (III.27.) számú 

r e n d e l e t e  

a N é p k o n y h á n  történő étkeztetés rendjéről

(Rendelet a je gy z ckönyvhöz mellékelve.)

10,25 h-kor Bátor Antal elment. (20 fő)

7.) Várpalota Város ö nk or mányzati K é pv is el ő- te s t ü l e t é n e k  
T7~(g../1992. (III. 27.) számú rendelete az önkormányzati 
tulajdonban lévő egészségügyi célokat szolgáló i n g a t l a 
nokról és egyéb va gy on tárgyakról

Bizottsági vélemények:

A Jogi és Ügyrendi Bi zo ttság a rendele t -t er ve ze te t  m e g t á r 
gyalta és az 5. § első mo nd a t a  után a következő mondatot 
javasolja: "A bérleti ha sz nosítás bevétele a kórházi k ö l t 
ségvetés r é s z e . 5.

T ó t h n é Dr. Bakonyi Csilla:

Az Egészségügyi és Szociális B i zo tt s ág  me gtárgyalta az anya-
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got és egyhangúlag elfogadásra javasolja, de engedjék meg, 
hogy Nagy igazgató úr által 4 pontban összefoglalt l é tj og o
sultságát ismertessem a rendeletnek.

1.) Beleillik az egészségügy privatizációjába,

2.) Az országban több helyen eredmény es en  b e 
vezetett gyakorlat,

3.) Bővíti az egészségügyi szolgálta t ás ok  l ehe
tőségét,

4.) Bevétel származik belőle a kórház számára.

P a t o n a i József:

A Pénzügyi, Vagyongaz dá lk o dá si  Bizo tt sá g 8 igen szavazat, 1 
ellenszavazat, 1 tartózkodás mellett a rendelet-tervezet e l 
fogadását javasolja az 5. § következő kiegészítésével:
"A bérleti h asznosítás bevétele a kórház költségvetésének 
szerves része."

P a p p Gyula:

Az Inotai R é s z ö n ko rm án yz a t a re nd e let-tervezetet egyhangúlag 
e lfogadásra javasolja.

A n g y a l  Péterné:

A Péti R é sz ön k or má ny za t nem tárgyalta az anyagot.

L a n c z m a n. n József:

Nem olyan régen testületi ülésen az hangz ot t  el á l l á s f o g l a 
lásképpen, hogy az egészségügyi i nt ézmények bérleteztetését 
- mint minden mást - a V á r o sg az dá lk od á si  Iroda hatáskörébe 
kell utalni. Kérdezem, hogy azóta mi tette indokolttá ezt 
a változást?

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Erre vonatkozó rendeletet vagy h a t á r oz a to t nem hozott k o r á b 
ban a k épviselő-testület. Azért h o z t u k  ezt most ide ilyen 
formában, mert december óta feszítő igény lenne rá, hiszen 
sorban jönnek az igények. A vállalkozás az egészségügy te
rületén is szabad és azért al kottuk meg ezt a rendeletet, 
hogy a bé rl e m é n y e k  legálisan legyenek használva. Nem v a l ó 
színű, hogy hosszú évekre rendelkezünk, mert a tö rv én yt e r
v ez etek sorában van olyan, ami ezt va lószínűleg módosítani 
fogja, de szükséges lenne a rendeletalkotás ahhoz, hogy a 
kórház vezetése lépni tudjon.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

Van-e valakinek még hozzászólása, módosító indítványa? 
A m ennyiben nincs, akkor szavazzunk.
Aki egyetért azzal a módosítással, hogy az 5. §. első m o n 
d ata "A bérleti hasznosítás bevétele a kórház k ö l t s é g v e t é 
sének szerves r é s z e .” mondattal folytatódjon, az kérem s z a 
vazzon .

tartózkodás mellett elfogadta, hog^/ az 5. § első mondata a
következő mondattal folytatódjon:/ . i 1 / 1 / 1 .. t , / / / i

’A bérleti hasznosítás be-
• /" n ...

Aki összességében, az előbb elfogadott módosítással a r e n 
dele t- tervezetet elfogadja, kérem szavazzon.

A k é p vi se l ő- te st ül et  13 igen szavazattal, 2 e ll en s z a v a z a t 
tal, 5 tartózkodással a re nd elet-tervezetet nem fogadta el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ezennel bejelentem, hogy a rendelet-tervezet nem került e l 
fogadásra, tehát a kórház igazgatója egyetlen egy bérleti 
szerződést nem köthet magánorvosi tevékenység folytatására.

C s ő v á r i  János:

Szerintem m e g g y ő z ő b b e n  kellene elmondani azt, hogy miről is 
van szó, mert akkor b iztosan mindenki értené, hogy nem egy 
hosszú távú k o n ce pc ió ró l van itt szó, de muszály meglépni, 
mert ha ezt nem tesszük, akkor az egészségügynek ez a p r o g 
ramja nem hajtható végre.
Én az újbóli szavazást javaslom.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A Szervezeti és Műk öd és i Szabályzat értelmében újbóli s z a 
vazást csak szünet után re nd elhetek el.

Dr. C z e i d 1 i István:

Nagyon kérem a T is z t e l t  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t e t , hogy még e g y 
szer vegye fontolóra, mert ezzel a döntéssel pontosan azokr< 
a törekvésekre nem k ap u n k  választ, ami összefügg részben a 
m agánorvoslással, részben pedig a családi orvoslással. 
H ó n a po k óta nem született döntés az ilyen kérelmek e l b í r á 
lásában és ez így jogbizo n yt al an sá go t  jelent a bérletezte- 
t é s b e n .
M ásrészről La nc z m a n n  úrn ak  szeretném a véleményét egy kicsi 
megerősíteni, bár valószínű, hogy az félreértésen alapszik,
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ami abból táplálkozik, hogy kellene egy általános r e n d e l k e 
zés, ami a bérleteztetésről szól. Ennek az általános r e n d e l 
k ez és ne k az lenne a fő szabálya, hogy ált al áb an  az i n g a t l a 
nok a Városgazdálkodási Vállalat kezelésében, működt e té sé be n 
vannak, kivéve a speciális intézményi célokat szolgáló i n 
gatlanokat, beleértve az egészségügyet és az oktatási i n 
tézményeket is. Mint ahogy itt a javaslatot megtettük, e n 
nek az a lényege, hogy az ingatlanok hasz no sí t ás ár ól  r e n d e 
letben kell intézkedni.
Ennek a döntésnek az eredményeként minden egyes bérleti 
hasznos í tá st  itt a k ép vi selő-testületnek kellene engedélyezni.

P a t o n a i József:

Sajnálom, hogy a jegyző űr az előbb elhangzottakat nem a 
szavazás előtt m ondta el, hiszen a b izottsági ülésen is e l 
mon dt a azt a véleményét, hogy ez a mostani átmeneti s z a b á 
lyozás azt a helyzetet oldja fel saját h a t á s kö ré n belül, 
ami most az orvoslással kapcsolatban, az egészségüggyel k a p 
csolatban egyáltalán kialakul. Elveiben nem tér el az egyéb 
b é r l e t e z t e t é s t ő i , hiszen valamennyi ilyen létesítmény a mi 
tulajdonunkban van és az egy k ép v is elő-testületi döntés, 
hogy ennek a hasznosítását kinek a kezébe adjuk. A b i z o t t 
ságban a többségi szavazásban az fejeződött ki, hogy a bér- 
leteztetés a kórház gazdasági és orvos i gazgatójának kezébe 
kerüljön. Itt nem arról van szó, hogy egy 5x5 m-es k i m e 
szelt helyiséget fognak bérbe adni, hane m az ott elhelyezett 
speciális berendezéseket, készülékeket is. Ennek a m e g í t é l é 
se a kórház működésével vagy egyéb egészségügyi l é te sí tm é
nyek működésével összefüggésben elsősorban szakmai és p é n z 
ügyi feladat. Formálissá válna más kezébe odaadni, hi szen 
az orvos-igazgató nélkül nagyon nehéz eldönteni, hogy pl. 
a tomográf du. éppen használható-e vagy nem. Ez volt a s z a k 
mai indoka annak, hogy átmenetileg az átfogó szabályozások 
lehetőségének megtere m té se  idejéig idekerüljön.
Meg kell mondani, hogy rosszul döntöttünk, ugyanis b e v é t e 
lektől fogunk elesni, hiszen az orvosok most is magánpacien- 
tűrát is művelnek, csak behunyjuk a szemünket, amit ezután 
is meg fognak tenni. Most megterem th et tü k volna azt a l e g á 
lis lehetőséget, hogy ennek legalább egy része bérleti díj 
fizetése fejében történjen.

L e n g y e l  Csaba:

Az önkormányzat ezek szerint nem adhat bérbe magánorvoslás^ 
céljára?

Dr. C z e i d 1 i István:

Ebben a hel yz et b en  csak a képviselő-testület adhat bérbe, 
egyéni k érelmek alapján.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

Javaslom, hogy most tartsunk szünetet és szünet után újra 
s z a v a z z u n k .

S z ü n e t  u t á n

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A r en de le t -tervezetet újból vitára bocsátom. M e g k ér de ze m k i 
nek van kiegészítése, észrevétele, hozzászólása?

T ö r z s ö k  Károly:

Én azt hiszem, hogy itt a problémát az okozta, hogy a f ő f o g 
lalkozás, vagy főállás során elvégzendő feladatokat esetleg 
az orvos á tutalja mag án pr a xi sb a és azt végzi el bizonyos 
szerződéses tevékenység keretében. Ha beépítenénk egy ilyen 
jellegű tilalmat, akkor talán már elfogadhatóbb lenne a 
testület többi tagjának is.

P a t o n a i József:

M e g p r ób á lv a érzékelni, hogy mi lehetett az elutasítás oka, 
én a re nd elet-tervezet 4. §-át a következőre javaslom m ó d o 
sítani: "A bérleti és használati szerződések megkötésére a 
polg ár me st er  jogosult,az intézmény orvos igazgatójának és 
gazdasági i gazgatójának javaslata alapján.'1

C s ő v á r i  János:

Tö rzsök űr fölvetését én más oldalról közelíteném meg. T u d 
juk azt, hogy az egészségügyben ki fog alakulni a háziorvos- 
lás rendje és nyi lv án v al óa n mindenki valahová fog tartozni. 
Én nem nagyon tudom azt elképzelni, hogy olyan helyzet k i 
alakulhat, hogy az orvosok csak a "pénzes'5 betegeket v á l l a l 
ják, mert akkor a beteg előbb-utóbb más orvoshoz viszi a 
k á r t y á j á t .
Patonai úr javaslatát én mégis támogatom, mert ez szerintem 
is m eg ol da ná  a vitatott kérdést.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A m e n ny ib e n több hozzászólás nincs, 
fel Patonai űr mó dosító javaslatát 
rém szavazzon.

akkor szavazásra teszem 
Aki ezzel egyetért, ké-
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A képviselő-testület 16 igen szavazattal, 4 tartózkodással 

elfogadta a rendelet-tervezet 4. §-ának következőre történő 

módosí t á s á t :

"A bérleti és használati szerződések megkötésére a polgár- 

mester jogosult, az intézmény orvos igazgatójának és g a z d a 

sági igazgatójának javaslata alapján."

Aki összességében, az előbb elfogadott módosítással a r e n d e 
let-tervezetet elfogadja, az kérem szavazzon.

A képviselő -t e st ül et  14 igen szavazat, 1 ellenszavazat és 
5 tartózkodás mellett a következő rendeletet alkotta:

-  21 -

Várp a l o t a  Város Önkormányzati 

Képv i s e l ő - t e s t ü l e t é n e k  

16/1992. (III.27.) számú 

r e n d e l e t e  

az önkormányzati tulajdonban lévő 

egészségügyi célokat szolgáló ingatlanokról 

és egyéb vagyontárgyakról

( R endelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve. ) 

ü  •Jl_.Vejg_yes^ _ug.yej<

8/1.) Javaslat_a_2 1 _Számú_Általánüs_Iskola_névváltoztatá- 
s ára

L _e_ s_z_k_o_v_s_z_k_i__Tibor:

Bizottsági és részönkormányzati véleményeket kérek.

L _u_ k _á_ t _s_ _ A nA rÁ sJ

A Közoktatási és Kulturális Bizottság 7 igennel támogatja
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a névfelvételt. Kozbevető vélemény volt, hogy esetleg más
nevet vegyen föl az iskola, mert Zrínyi Ilona nem kötődik
Várpalotához. Egyetlen kérése a bizottságnak, hogy az isko
la címe már az elfogadott utcanéven legyen.

P _a_ p _p_ _

Inotai Városrész Önkormányzata egyhangúlag támogatja a név
változtatást .

A _n_ g _y_ a _1_ _ _P_é_t ej?_n_é_:

A Péti Önkormányzat nem tárgyalta az előterjesztést.

D r L _ _C_ z _e_ i _d_ 1 _i_ _ J_s_t_v_á_n_:

Tisztelt Képviselő-testület!

Az egyházi ingatlanok kárpótlásáról szóló törvény értelmében 
Művelődési és Közoktatási Minisztérium értesített bennünket 
arról, hogy az Irgalmas Nővérek igényt jelentettek be az in
gatlanra, ezért a minisztérium az ingatlanra elidegenítési 
terhelési tilalmat jegyeztetett be, s 30 napon belül megál
lapodásra szólított fel. A megállapodást a tisztelt képvi
selő-testület elé terjesszük.

L _e_ s_z_k_o_v_s_z_k_i__Tibor:

További kérdések, észrevételek?

M _i_ s _k_ o JL c _z_ i _ _ F e r e n c i

A határozat után az indokolásban az idézet 2. részét el le
hetne hagyni. Tehát annyi maradjon, hogy: "A névadó Zrínyi 
Ilona a tanulók számára az önfeláldozó hazaszeretet örök pél
dája. "
A többi törlésre kerül.

A képviselő-testület 16 igen szavazattal, 4 tartózkodás mel
lett elfogadta Miskolczi Ferenc módosító indítványát, mely 
szerint az előterjesztés indokolásának második mondata a kö
vetkező :
"A névadó Zrínyi Ilona a tanulók számára az önfeláldozó ha
zaszeretet örök példája."

A képviselő-testület 20 igen szavazattal egyhangúan a követ
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kező határozatot hozta:

_3g/ 1992J1_(íIIi_27_L)_sz1_képviselő-testületi_!]§íározat£

A Képviselő-testület a 2. sz. Általános Iskola, 8100 
Várpalota, Vörös Október út 3. nevét 1992. május 1- 
jei hatállyal Zrínyi Ilona Általános Iskola, Várpalo
ta névre változtatja.
Cégszerű elnevezése: Zrínyi Ilona Általános Iskola

Várpalota, Szent Imre út 3-5.

A Képviselő-testület felhívja a Humán Közszolgáltatá
si Irodát, hogy a névváltoztatással összefüggő fela
datokat 1992. április 30-ig végezze el.

Felelős: Madaras Annamária

8/2. IhyrAGyörgy_vár_használati_j2 9 ának_gyakorlása

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

Ez a kezdeményezés Dr. Kovács István múzeum-igazgató részéről 
egy személyes tárgyaláson hangzott el, melyet írásban megerő
sített. Ennek lényege az, hogy aM agyar Nemzeti vagyon örök
ségeként 1990. decemberében bejegyeztetett Thuri vár nem ke
rült önkormányzati tulajdonba, a f^gyar Állam tulajdonát ké
pezi. Ebből adódóan közvetlen bérleteitétési lehetőségünk a 
Vegyészeti Múzeummal megszűnik. Kovács úr 1-1,5 millió forint 
bérleti díjat tudna megszerezni egy központi pénzforrásból. 
Amennyiben a használati jogot nem tudjuk megszerezni, akkor 
az önkormányzattal ő bérleti szerződést kötni nem tud. Ha a 
használati jog birtokában velünk kötne szerződést, és az évek 
gyakorlatának megfelelően azt tennénk kikötésnek, hogy nem 
kérjük a pénz befizetését, hanem fordítsa a várra - mint a- 
hogy tette ezt eddig is - akkor tulajdonképpen közvetve hoz
zá tudnánk járulni, hogy ami megvan, azt szinten tartva egy 
kicsit fejleszthető legyen, mert nincs annak nagy valószínű
sége, hogy a Kincstári Vagyonkezelő Szervezet ilyen bérleti 
szerződésbe belemenne.
A határozat-tervezet elfogadása számomra csak egy lehetőséget 
biztosítana arra, hogy eljárjak a használati jog megszerzésé
ben. Természetesen teljes mértékben tisztáznánk, hogy mivel 
jár a használati jog.

M _i_ s _k_ o _1_ c _z_ i _ _ F e r e n c i

Nem az önkormányzat képviselő-testülete hanem az 
Állami Vagyonkezelő Szervezet engedi meg a vár használatát, 
a határozat-tervezetből pedig úgy tűnik, mintha mi engednénk 
meg.


